



Power the Green Future - Showcase Your BESS Innovations at Build4Asia!

攜手推動儲能發展，開創綠色未來！



The demand for Battery Energy Storage Systems (BESS) is rapidly increasing in Hong Kong and the Greater Bay Area (GBA), especially in the construction and building industry. As developers seek sustainable energy solutions, BESS is crucial for integrating renewable sources like solar and wind, enhancing energy management and grid stability. With the Hong Kong government and GBA authorities pushing policies to reduce carbon emissions, the need for efficient energy storage in buildings is more urgent than ever. Additionally, the rise of electric vehicles drives demand for smart charging infrastructure in new developments. This shift positions BESS as vital for sustainable construction throughout the building lifecycle, from the construction phase to facility management. Join us at Build4Asia to showcase your innovations and be part of this transformative movement!

香港及大灣區市場在建築行業方面對於電池儲能系統（BESS）的需求正在迅速增長。隨著發展商尋求可持續的能源解決方案，BESS在整合太陽能 and 風能等可再生能源方面，以及增強能源管理和電網穩定性方面，均扮演著不可或缺的角色。隨著香港政府和大灣區當局推動減少碳排放的政策，建築中對高效儲能的需求比以往任何時候都更為迫切。此外，電動車的普及推動了新建設施對智慧充電設施的需求，進一步使BESS從施工階段到設施管理，都成為了可持續建築的關鍵要素。立即參展Build4Asia，為推動儲能發展出一分力！

Secure Your Prime Location
立即預訂最佳展位

Featured Exhibitors at Build4Asia 2025
2025重點展商搶先看



and more 更多.....

Key Trends you shouldn't miss
焦點趨勢



Government Initiatives and Policies
政府政策支持

The Hong Kong government promotes renewable energy integration through policies and financial incentives for Battery Energy Storage Systems (BESS). Subsidies for construction projects incorporating BESS encourage adoption, helping businesses and households manage energy costs and enhance grid stability, thereby supporting the region's sustainability goals.

香港政府透過政策和財政補貼來推動可再生能源的整合，特別是對電池儲能系統（BESS）的支持。針對包含BESS的建築項目提供補貼，鼓勵企業採用並幫助他們管理能源成本及增強電網穩定性，以支持城市的可持續發展目標。



Integration of BESS in Smart Buildings
BESS在智慧建築中的整合

The integration of Battery Energy Storage Systems (BESS) in smart buildings, especially electric vehicle (EV) charging infrastructure, is rapidly increasing in Hong Kong and the Greater Bay Area (GBA). BESS enhances energy efficiency, stores excess renewable energy, and optimises consumption in buildings. Additionally, it allows charging stations to store energy during off-peak hours, ensuring reliable facilities for sustainable transportation.

電池儲能系統（BESS）在新型智慧建築，特別是電動車（EV）充電設施中的整合正迅速增加。BESS提升能源效率，儲存多餘的可再生能源，並優化建築中的能源消耗。此外，它使充電站能在非高峰時段儲存能源，為可持續交通的發展提供了可靠的設施。

Got more to showcase?
想展示更多儲能方案？

Exhibit Now
立即參展

Eligible Hong Kong Exhibitors can take advantage and apply for the "SME Promotion Funding" to save up to 50% exhibiting costs for Build4Asia 2025.
合資格的香港參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達50%的參展費用！

For details, kindly visit 詳情瀏覽 <http://www.smetfund.tid.gov.hk>

